
 
 

Zápisnica č. 4 
zo  zasadnutia Obecného zastupiteľstva  Obce Podhorany, 

 na základe rokovacieho poriadku konaného dňa 23. 08. 2022    
___________________________________________________________________________ 

 

Prítomní:            Starostka obce - Ľubica Potocká  

                            Poslanci – Ján Bľanda, Marek Ficko (ktorý prišiel o 30 minút neskôr), 

         Marián Kažimír, Jozef Ungvarský, Simona van Nuil 

 

Ospravedlnení poslanci: Peter Eliáš, Miroslav Golenovský 

 

Ďalší prítomní:  Kandidáti na kontrolóra obce – p. JUDr. Róbert Baran, p. Ing. Vladimír Matfiak  

 

Verejnosť - p. Paľa Lukáš, p. Poklembová Emília 

    

   

 

PROGRAM: 

 

1. Otvorenie: 

 a) Schválenie programu rokovania 

 b) Určenie overovateľov zápisnice  

2. Zloženie sľubu nového poslanca OZ  

3. Prezentácia uchádzačov na kontrolóra obce 

4. Hlasovanie a uznesenie 

5. Rôzne  

6. Záver 

 
 
K bodu 1. Otvorenie zasadnutia 
Zasadnutie OZ otvorila Ľubica Potocká, starostka obce. Privítala všetkých prítomných. Hostí 
oboznámila s pravidlami správania sa na OZ. Oznámila, že pán poslanec Marek Ficko bude trochu 
meškať, ale určite príde. Nahrávka bude zverejnená na webovej stránke obce Podhorany.  
 

a) Schválenie programu zasadnutia 
Pani starostka prečítala program. Následne dala schváliť program rokovania. OZ program 
jednohlasne odsúhlasilo. 

 
Hlasovanie:                 za:                                   3 
                                     proti :                        0  
                                        zdržal sa:                           0  
  neprítomní pri hlasovaní:  4 (p. Golenovský, p. Eliáš, p. Ficko, 
  p. Ungvarský – bez mandátu) 
 



 
 

Uznesenie č. 20-2022/OZ 
Obecné zastupiteľstvo v Podhoranoch  
A.  schvaľuje  
1. Program rokovania. 
 
 

b) Určenie overovateľov zápisnice 
 

Overovatelia zápisnice: p. Marek Ficko, p. Marián Kažimír 
 

Hlasovanie:                 za:                                   3  
                                     proti :                        0  
                                        zdržal sa:                           0  
  neprítomní pri hlasovaní:  4 (p. Golenovský, p. Eliáš, p. Ficko, 
  p. Ungvarský – bez mandátu) 
 

Uznesenie č. 21-2022/OZ 
Obecné zastupiteľstvo v Podhoranoch  
A.  schvaľuje  
1. Overovateľov zápisnice. 
 
 
K bodu 2. Zloženie sľubu nového poslanca OZ  
Novým poslancom OZ Podhorany sa podľa počtu hlasov v zmysle Zápisnice miestnej volebnej 
komisie o hlasovaní vo voľbách do Obecného zastupiteľstva obce Podhorany stal pán Jozef 
Ungvarský, ktorý túto funkciu prijal a zložil sľub poslanca a podpísal ho, čím sa stáva právoplatným 
poslancom Obecného zastupiteľstva obce Podhorany a môže hlasovať za ďalšie uznesenia 
navrhované na zasadnutí OZ Podhorany. 
 
 
K bodu 3. Prezentácia uchádzačov na kontrolóra obce 
Pani starostka predstavila uchádzačov na kontrolóra obce, ktorí sa prihlásili na výberové konanie, 
ktoré bolo vyhlásené a uchádzači mali možnosť sa prihlásiť do 12. 08. 2022 do 15:00 hod.  
Prihlásili sa dvaja uchádzači. Životopisy dostali poslanci zaslané na email. Uchádzači dostali každý 
po 5 minút na prezentáciu. Ako prvý sa prezentoval pán JUDr. Róbert Baran, po ňom nasledoval pán 
Ing. Vladimír Matfiak. Poslanci si vypočuli obidvoch kandidátov. Následne obaja kandidáti odišli 
z miestnosti a poslanci diskutovali o kandidátoch. Po diskusii dala pani starostka v tajnosti hlasovať 
o post kontrolóra obce.  
 
 
K bodu 4. Hlasovanie a uznesenie 
Hlasovali 5 poslanci OZ Podhorany.  
Pán JUDr. Róbert Baran dostal 1 hlas a pán Ing. Matfiak dostal 4 hlasy. 
Týmto bol zvolený pán Ing. Vladimír Matfiak za nového kontrolóra obce Podhorany s 5% 
úväzkom. 
 
 
 
 
 
 



 
 

Uznesenie č. 22-2022/OZ 
Obecné zastupiteľstvo v Podhoranoch  
A.  volí  
Za hlavného kontrolóra obce Podhorany v súlade s ustanovením §18 ods. 3 a ods. 5 Zákona 
369/1990 Zbierky o obecnom zriadení a v znení neskorších predpisov pána Ing. Vladimíra Matfiaka 
na funkčné obdobie 6 rokov, začínajúce odo dňa ako deň nástupu do práce. 
 
B.  určuje 
Ako deň nástupu do práce zvoleného hlavného kontrolóra obce Podhorany na 02. 09. 2022. 

 
 
K bodu 5. Rôzne  
 Pani starostka informovala poslancov OZ Podhorany ohľadom založenia Stavebnej komisie 

obce Podhorany, o ktorej sa diskutovalo na predošlom zastupiteľstve zo dňa 30. 06. 2022.  
Do tejto Stavebnej komisie sa prihlásili za občanov 3 kandidáti. Boli vybraní prví dvaja a to:  
pán Radovan Leško a pán Patrik Kažimír. Za poslancov OZ sa prihlásili pán Marek Ficko 
a pani Simona van Nuil.  
 
Týmto vzniká Stavebná komisia obce Podhorany, ktorá sa skladá z nasledovných členov: 
 

1. Radovan Leško 
2. Patrik Kažimír 
3. Simona van Nuil 
4. Marek Ficko 
5. Ing. Ján Turčan – zamestnanec Stavebného úradu Fulianka 

 
 
 Ďalej pani starostka informovala poslancov, že treba zvoliť nového zástupcu za poslancov  

do Rady školy pri ZŠ Podhorany. Pánovi Verešpejovi, keďže už nie je poslanec, táto 
funkcia odpadá. Poslanci navrhli pána Petra Eliáša, ktorého bude starostka kontaktovať, či 
súhlasí s touto funkciou. 

 Pani starostka oznámila, že diera na chodníku pri kostole je už opravená. 
 Pani starostka informovala poslancov, že ihrisko pre MŠ Podhorany sa už dorába a stihne 

sa dokončiť do začiatku školského roka 2022/2023. Povedala, že sa čakalo za dosypaním 
hliny a pánom Matúšom Eliášom. Pani Van Nuil sa spýtala, či sa tam bude dokupovať aj 
dopadová plocha, keďže domček so šmykľavkou je na betónových paneloch. Pani starostka 
povedala, že áno, že sa budú dokupovať mäkké dopadové kocky. Ďalej, že tam budú 
futbalové bránky pre deti. Pán Ungvarský sa spýtal, či je ten domček určený na verejné 
priestranstvo, pani starostka potvrdila, že áno, že je určený pre škôlky, že je certifikovaný a 
že bude aj pravidelne dodávateľskou firmou kontrolovaný. Pani Van Nuil sa opýtala, za 
koľko bol domček kupovaný, pani starostka povedala, že ju vyšiel na 1.200,- €, plus 200,-€ 
doprava, plus farba a ešte treba dokúpiť dopadové kocky a upevniť nôžky domčeka. 
Pieskovisko je pod domčekom, ešte pribudnú lavičky a opraví sa oplotenie. Pán Ungvarský 
upozornil, že všetko, čo je pre deti vo verejnom priestranstve musí byť certifikované 
a odskúšané. Ihrisko bude otvorené len počas otvorenia MŠ. 

 Pani starostka spomenula nedeľu 28. 08. 2022, kedy sa o 10:00 hod uskutoční slávnostná 
posviacka oltára a obnoveného kostola v Podhoranoch a od 13:00 hod začínajú 
Haľagošské slávnosti v Pušovciach, kde budú pomáhať aj členovia DHZ Podhorany. 
Pozvala poslancov do Pušoviec.  

 Pán Ficko sa spýtal, či sme pódium už odkúpili, zatiaľ nie. 
 Ďalej spomenula, že dňa 04. 09. 2022 od 13:00 hod sa uskutoční Deň rodiny na ihrisku 

v Chmeľovci, kde obec ako každý rok prispeje 300,- € na organizáciu. 



 
 
 
 Pani starostka navrhla stretnutie novovzniknutej Stavebnej komisie spolu so spoločnosťou  

PEhAES, a. s. ohľadom rekonštrukcie kultúrneho domu obce Podhorany. Nakoľko 
spoločnosť už bola na obhliadke, upozornili, že epoxidová podlaha nie je možná a treba sa 
s nimi dohodnúť na novej podlahe. Stará dlažba sa musí odstrániť a položiť nová. 
Rekonštrukcia by mohla začať 12. 09. 2022, aby sa to stihlo do volieb. Stretnutie je 
dohodnuté na utorok 06. 09. 2022 o 15:00 hod.  

 Pán Ungvarský sa spýtal ako je to s vodou na „Vyšnom konci“. Pani starostka mu povedala, 
že ešte dve rodiny nemajú doriešené papiere a majú na to čas do konca toho týždňa (do 26. 
08. 2022). Keď oni to podpíšu, môže sa začať.  

 Pán Paľa sa spýtal, či sa riešila prípojka škôlky, pani starostka povedala, že to ešte nie je 
dotiahnuté. Do konca augusta sa zatiaľ použije voda z cisterny.  

 Do konca augusta by mala byť vybraná firma cez verejné obstarávanie, ktorá bude celý 
vodovod stavať. Pán Paľa sa spýtal, či vodojem, postačuje na našu obec, p. starostka 
povedala, že áno. 

 Pán Ficko sa spýtal, či Rikostav už urobil projekt na kontajnerovú jedáleň k ZŠ Podhorany, 
vraj ho ešte stále robia, že vraj majú veľa roboty. Pán Ungvarský sa pýtal, z čoho by mala byť 
jedáleň financovaná. Financovaná je z obecných peňazí.  

 Pani Van Nuil sa pýtala, či už je zapojená bezpečnostná kamera nad obecným úradom a či je 
AED už k dispozícii, p. starostka povedala, že od pondelka 29. 08. 2022 (po Haľagošských 
slávnostiach) bude umiestnení na zbrojnici. Pani Van Nuil si zoberie na starosti, registráciu 
AED ako aj kontaktná osoba. 

 Pani Poklembová sa spýtala, či sa kontajnery, na ich ceste dajú naspäť, alebo už tam viac 
nebudú. Pani starostka povedala, že už sa tam nebudú dávať, lebo tam hádžu ľudia po hlavnej 
ceste aj z iných obcí sklo a okenné tabule. Že je to potom problém vysypať, lebo sú ťažké 
a treba to ručne prekladať do kontajnerov.  

 Pán Ungvarský sa spýtal, či obec nemá v pláne zakúpiť žlté smetné nádoby na plast pre 
občanov, lebo tie vrecia sa trhajú. Povedala, že separovaný odpad je zdarma, ale za 
komunálny odpad platíme a na smetiach obec nesmie vyberať peniaze. Povedala, že každým 
rokom obec ušetrí veľa peňazí pri vyvážaní odpadu ako aj stavebného odpadu (veľkoplošné 
kontajnery). Pán Ungvarský podotkol, že tam ľudia vyhadzujú zdochliny a aj vrecia 
s odpadom. Preto sa vraj pri veľkoplošných kontajneroch triedi, čo tam má ísť a čo nie. 

 Pán Ungvarský sa pýtal, či sa nebude riešiť zberný dvor. Pani starostka mu povedala, že sa 
rieši projekt, kde bude jeden zberný dvor v Pušovciach pre viac obcí, za poplatok nám budú 
kontajnery vyvážať. 

 Pán Paľa sa pýtal, či obec nerieši vyvážanie smetí z domácností cez „žetóny“. Keď nemá 
plnú nádobu, že i tak musí platiť toľko ako sused, ktorý má aj vrecia pri nádobe. Povedala, 
mu, že keď nemá plnú nádobu, tak by ju nemal dávať ani vysypať.  

 Ďalej pokračovala voľná diskusia. 
 
Pani starostka poďakovala všetkým za účasť a ukončila zasadnutie OZ. 

Zasadnutie OZ bolo ukončené o 19:45 hod. 

 

 

Zapísala: Simona Van Nuil    

 

 

        .....................................................      

           Ľubica Potocká, starostka obce 


